

Date:20 December 2022 Ref: TB/LD/SM/920-12-22/LB التاريخ: 20 ديسمبر 2022 الإشارة: TB/LD/SM/920-12-22/LB

Mr Hamed Ahmed Ali Chief Executive Officer Dubai Financial Market Dubai, UAE

Subject: Officially Increasing the Ownership Limit of National Central Cooling Company PJSC's Stock to 100%

السيد / حامد أحمد علي الموقر الرئيس التنفيذي سوق دبي المالي دبي، دولة الإمارات العربية المتحدة

الموضوع: نسبة تملك لأسهم الشركة الوطنية للتبريد المركزي ش.م.ع (تبريد) ("الشركة") إلى 100%

Dear sir,

Reference is made to the various disclosures by National Central Cooling Company PJSC (Tabreed) (the "Company"), regarding the decision to increase the Company's Foreign Ownership Limit ("FOL") from 49% to 100% and the increase of the Individual Ownership Limit from 20% to 100%, we wish to notify the Market and Shareholders that the decisions are now officially activated as of the close of 23 December 2022 trading session.

تحية طيبة،

بالإشارة إلى إفصاحات الشركة الوطنية للتبريد المركزي ش.م.ع، بخصوص قرار زيادة نسبة تملك الأجانب لأسهم الشركة ("FOL") من 49% إلى 100٪، وزيادة نسبة تملك الأفراد لأسهم الشركة من 20% إلى 100٪، نود إبلاغ السوق والمساهمون أن هذه القرارات سوف يتم تفعيلها رسميًا اعتبارًا من نهاية جلسة تداول 23 ديسمبر 2022.

Sincerely,

تقبلوا منا فائق التقدير والإحترام

شون ماجي/Sean Magee مستشار قانوبي عام بالإنابة/A. Chief Legal Counsel

مکــاتب تبریـــد، مدینـــة مصــدر، أبوظـبي Tabreed Offices, Masdar City, Abu Dhabi

صندوق البريد: 29478 أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة PO Box 29478 Abu Dhabi, United Arab Emirates T 800-Tabreed (8227333) E info@tabreed.ae Commercial Licence No. 506206

